ASSIGNMENT OF AGREEMENT

Between Wyeth-Ayerst(Asia) Ltd. Taiwan Branch, a Pfizer company and Institution/Site 

from 
Wyeth-Ayerst(Asia) Ltd. Taiwan Branch, a Pfizer company to Salix Pharmaceuticals, Inc.

Wyeth-Ayerst(Asia) Ltd. Taiwan Branch, a Pfizer company (“Pfizer”) has a Clinical Study Agreement (“Agreement”) with _ Institution/Site _ (“ABC”) with an effective date of 2010-Aug-24, that relates to the Pfizer clinical study identified as Protocol 3200K1-3361 (B2541004) to be conducted by PI Name, MD, (“Investigator”);

Pfizer desires to assign this Agreement to Salix Pharmaceuticals, Inc. (“Salix”) to permit Institution/Site and Investigator to continue the activities provided for in the Agreement.  

Salix, Institution/Site and Pfizer wish to consent to such assignment of the Agreement.

Therefore, Pfizer, Salix, Institution/Site, and Investigator agree as follows:

1. Effective Date.  After this Assignment is signed by all parties, it will be effective as of August 1st , 2011 (“Effective Date”).


2. Assignment of Rights and Delegation of Obligations.   As of the Effective Date Pfizer hereby assigns its rights and delegates its obligations under the Agreement to Salix.


3. Assumption of Rights and Obligations.  As of the Effective Date Salix hereby accepts the rights and obligations assigned and delegated by Pfizer.  


4. Consent by Pfizer.  Institution/Site and PI Name, MD  hereby consents to the assignment and delegation.

5. Binding on All Parties.  On and after the Effective Date, Pfizer, Salix, and Institution/Site will be bound by the Agreement and all of Pfizer’s rights and obligations under the Agreement will vest in Salix.

6. Other Provisions Unchanged.  Except for the change of parties expressly provided for in this Transfer, the terms of the Agreement remain in effect unchanged.

7. In Taiwan, Salix Pharmaceuticals, Inc. has sub-contracted and authorized PAREXEL International Co., Ltd. to undertake the activities associated with the conduct of the above clinical study.

-- Signatures Follow on Next Page –
(譯文)

授權同意書

美商惠氏藥廠(亞洲)股份有限公司台灣分公司直屬輝瑞大藥廠(Wyeth-Ayerst(Asia) Ltd. Taiwan Branch, a Pfizer company)，及其一 機構/站點(名稱) ，對杞柳製藥公司(Salix Pharmaceuticals, Inc.)所發之授權同意書。
美商惠氏藥廠(亞洲)股份有限公司台灣分公司直屬輝瑞大藥廠(以下稱「輝瑞」)，與其一 機構/站點 (“ABC”)曾簽署一臨床研究協議(以下稱「本協議」)，其生效日期為2010年8月24日。本協議涉及一由 私人調查員姓名 醫學博士(以下稱「調查員」)所建立之輝瑞臨床研究草案《Protocol 3200K1-3361 (B2541004)》。
輝瑞意欲授權本協議於杞柳製藥公司(Salix Pharmaceuticals, Inc.)，使 機構/站點 及調查員得以繼續進行本協議中所提之研究。

杞柳製藥、 機構/站點 ，以及輝瑞希望同意本協議之授權。

因此，輝瑞、杞柳製藥，以及 機構/站點 皆認同以下所列事項：
1. 有效日期：各方皆簽署本協議之後，本協議將於2011年8月1日(以下稱「有效日期」)生效。

2. 權利讓渡及義務委託：於有效日期起，根據本協議，輝瑞特此讓渡其權利並委託其義務於杞柳製藥。
3. 權利及義務之承擔：於有效日期起，杞柳製藥特此接受由輝瑞讓渡之權利及委託之義務。
4. 輝瑞之許可 ： 機構/站點 及 私人調查員姓名 醫學博士皆同意此讓渡及委託。
5. 各單位之約束：於有效日期起，乃至日後，輝瑞、杞柳製藥，以及 機構/站點 將受本協議之法律約束，且輝瑞根據本協議內容所提之所有權利及義務皆將授予杞柳製藥。

6. 其他規定不變： 除了本讓渡書中由各方明確提供之相關改變，本協議中的條款不會有任何更動。

7. 在台灣，杞柳製藥公司(Salix Pharmaceuticals, Inc.)已分包合同並授權百瑞精鼎國際股份有限公司(PAREXEL International Co., Ltd.)負責與上述臨床研究相關之實行辦法。
